

陽明環衛所 107 學年度畢業博士班研究生

論文編號	學號	學生	指導教授	論文題目
107-1	40221003	楊佳鳳	楊振昌 王怡人	<p>更佳的兒童健康公共政策和環境因素控制：創建更美好的未來</p> <p>Better Public Policies and Environment Factors Controlling for Children's Health: Advocating for A Better Future</p>
107-2	40221004	鄒瀚興	劉宗榮	<p>丙烯醛之代謝產物 3-HPMA 在不同族群的角色：以吸菸/嚼食檳榔族群及阿茲海默症病患為例</p> <p>The Study of Acrolein Metabolite 3-HPMA in Smoking with/without Chewing Betel Quid Population and Alzheimer's Patients</p>
107-3	40421002	劉文勝	劉宗榮 楊振昌	<p>血液透析相關治療對慢性腎病患者體內金屬鋁及全氟碳化合物的影響</p> <p>The Influence of Hemodialysis Related Treatment on Aluminium and Perfluorinated Chemicals in Chronic Kidney Disease Patients</p>
107-4	40021001	廖書晨	楊振昌	<p>一氧化碳中毒引發遲發性神經精神併發症之預測因子及使用高壓氧治療時機研究</p> <p>The Predictors of Carbon Monoxide Poisoning-Related Delayed Neuropsychiatric Sequelae and the Targeting Optimal Time for Hyperbaric Oxygen Therapy</p>